
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 517

Mener ministeren, at kommunerne har den rette mulighed for at udvikle deres byer, når

eksempelvis Dragør Kommune har flere områder, der er afvist at kunne omdannes til by-

zoner, fordi visse zoner er lagt i støjzone, som eksempelvis Høgevænget i Dragør, men

andre grunde med lignede dB ikke er lagt i støjzone?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Katarina Ammitzbøll

(KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katarina.Ammitzboll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anni Matthiesen

formand
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